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Referat af skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 7.september kl. 18.10-20.00. Forinden afholdes valgmøde kl. 17-18 til skolebestyrelsen 
på skolens kontor. 

Punktet meddelelser udgår fra dagsorden, så hvis der er emner til dette punkt, skal de fremsendes 
som et kort skriftligt notat inden skolebestyrelsesmødet. 

Bestyrelsen var beslutningsdygtig. 

1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsorden blev godkendt. 

Formanden foreslog at de nyopstillede forældre fik mulighed for at deltage i hele mødet, for at sikre 
erfaringsopbygning. Dette blev godkendt. 

2. Godkendelse af referat 
Da der er nye deltagere ved bestyrelsesmødet, godkendes referatet med mulighed for indsigelse inden 7 
dage. Idet der ingen indsigelser har været på tidspunktet for udsendelse af dette referat, er referatet fra 
bestyrelsesmødet den 16. august godkendt, og beslutningerne der blev truffet der, ratificeret.  

3. Konstituering 
Bestyrelsen har konstitueret sig med Sune som formand og Susanne som næstformand. 

Jette, Sune og Rasmus er på valg næste gang i juni 2022. 

4. & 5. Byggeri, genhusning, skolegård og øvrige udearealer 
Under dette punkt deltog KOMPAN samt fra kommunen Finn Holm og Hans Peter Aggebo. 

Status på byggeri v. Jens: 

• Byggeriet skrider planmæssigt fremad. 
• Man skal være opmærksom på, at den røde fløj ikke sættes i stand i samme grad som den gule fløj. 

I den røde fløj handler det primært om at sikre et bedre indeklima. 
• Trio (leder, AMR og TR for lærerne) har bedt alle teamkoordinatorer om at give en tilbagemelding 

på evt. udfordringer i arbejdsmiljøet i denne midlertidige periode. 

Oplæg fra KOMPAN: 

• Danskejet virksomhed, der bl.a. forsker i legens betydning for barnet: Krydskoordination mv. 
• Der har været møde med elevrådet samt med et par repræsentanter for lærerne og skolens 

bevægelsesvejleder. Eleverne har været med til at prioritere aktivitetsmulighederne. Bl.a. har 
eleverne haft fokus på skraldespande. 

• Opgaven var kompleks, idet der skulle tages højde for mange forskellige aspekter/interesser: 
Bevægelse i fri leg samt i undervisning, stillezoner, sikkerhed i leg, årstider, stedets identitet mv. 

• Overordnede principper for KOMPANS løsning: 
o Tydelige zoner 
o Sammenhæng i farver og formsprog 
o Det grønne uderum 



2 
 

o Tema: Isflager og nordlyset - oprindeligt inspireret af den store trappe ned til science. 

Skolebestyrelsen kom med kvalificerende spørgsmål og kommentarer. 

Næste skridt for KOMPAN er at lave et forslag 2, der er justeret ift. de mange kommentarer og spørgsmål, 
og derefter holde et møde med de fra skolen/kommunen, som har beslutningskompetencen. Finn Holm 
pointerede, at næste skridt i et kommunalt perspektiv er at udarbejde projektforslag med økonomi mv. 

Bestyrelsen er opmærksom på, at der bliver gravet faskiner ned i perioden efter, at byggeprojektet i den 
røde fløj er afsluttet, så området er klar til etablering af skolegård mv. hurtigst muligt. 

6. Kommunikation fra mødet samt punkter til dagsorden for kommende møder 
Morten Winther og Ditte Handreck er nye forældrerepræsentanter i skolebestyrelsen, og Bjørn fra 9.b er 
nyvalgt elevrådsformand og indtræder dermed også i skolebestyrelsen. Der mangler fortsat at blive valgt en 
suppleant. 

7. Eventuelt 
Ledelsen, lærere og skolebestyrelsen var repræsenteret på Topmøde om Fremtidens skole 2030. 
Bestyrelsen er optaget af at afgive høringssvar. 
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